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PROTOKÓŁ NR XXXIX/2018 
z sesji Rady Miejskiej w Żmigrodzie odbytej 

w dniu 28 czerwca 2018 roku  
w Zespole Placówek Kultury w Żmigrodzie 

W posiedzeniu uczestniczyło 14 radnych ( lista obecności, jako załącznik nr 1). 
Radna nieobecna –Halina Szaniawska   
 

Obecni byli również: 
Burmistrz Gminy Żmigród   Robert Lewandowski  
Z-ca Burmistrza Gminy Żmigród  Zdzisław Średniawski 
Sekretarz Gminy Żmigród   Joanna Monastyrska   
Skarbnik Gminy Żmigród   Anna Dobrowolska   
Pracownicy urzędu, goście i sołtysi ( lista obecności, jako załącznik nr 2 i nr 3). 
Obrady rozpoczęły się o godz. 1300. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz zgodnie z 1 punktem porządku obrad, 
otworzył sesję wypowiadając słowa  

„OTWIERAM XXXIX SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE”  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przywitał bardzo serdecznie wszystkich 
uczestników sesji. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz stwierdził, że zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 13 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 
wynoszącego 15 osób stanowi quorum, pozwalające na podejmowanie prawomoc-
nych uchwał.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad wyboru Sekretarza. 
Wiceprzewodnicząca rady Maria Rybka zgłosiła kandydaturę radnego Dariusza 
Gierusa. 
Radny Dariusz Gierus wyraził zgodę dla pełnienia funkcji Sekretarza. 
Radni nie zgłosili innych kandydatur.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie zgłoszonej 
kandydatury na Sekretarza.  
Radni 12 głosami „za” i 1 głosem „wstrzymującym” wybrali radnego Dariusza 
Gierusa Sekretarzem. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował zapytanie w sprawie zmiany 
porządku obrad. 
Pani Joanna Monastyrska Sekretarz Gminy złożyła wniosek w sprawie zmiany 
porządku obrad wprowadzając do porządku projekt uchwały nr 15 w sprawie 
wystąpienia do Trybunału Konstytucyjnego z wnioskiem o zbadanie zgodności 
Rozporządzenia Rady Ministrów z Konstytucją RP. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz skierował zapytanie do radnych, czy są 
uwagi lub wnioski do porządku obrad. 
Radni nie zgłosili żadnych uwag i wniosków do porządku obrad.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeprowadził głosowanie złożonego 
wniosku w sprawie wprowadzenia do porządku obrad projektu uchwały nr 15 w 
sprawie wystąpienia do Trybunału Konstytucyjnego z wnioskiem o zbadanie 
zgodności Rozporządzenia Rady Ministrów z Konstytucją RP. 
Wniosek został przyjęty jednogłośnie (13 głosami „za”). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Rozpatrzenie projektów i podjęcie uchwał: 
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Projekt uchwały nr 1 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  
za 2017 rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję bez wniosków po zapoznaniu się:. 

 ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Żmigród za 2017r., 

 ze sprawozdaniem finansowym Gminy Żmigród za 2017r. 

 z uchwałą nr V/92/2018 Składu Orzekającego RIO we Wrocławiu z dnia 
26.04.2018r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Żmigród 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Żmigród za 2017r.  

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił p. Annę Dobrowolska Skarbnika 
Gminy o odczytanie ważnych sentencji uchwały nr V/92/2018 Składu Orzekającego 
RIO we Wrocławiu z dnia 26.04.2018r..  
Pani Anna Dobrowolska Skarbnik Gminy odczytała uchwałę RIO (kserokopia 
opinii stanowi załącznik nr 4 do protokołu). 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 11 głosami „za” 
             0 głosów „przeciw” 
             2 głosami „wstrzymującymi” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIX.331.2018 
 

Projekt uchwały nr 2 w sprawie absolutorium z tytułu wykonania budżetu za 
2017rok. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję po zapoznaniu się: 

 ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Żmigród za 2017r., 

 ze sprawozdaniem finansowym Gminy Żmigród za 2017r., 

 z uchwałą nr V/92/2018 Składu Orzekającego RIO we Wrocławiu z dnia 
26.04.2018r. w sprawie opinii o przedłożonym przez Burmistrza Gminy Żmigród 
sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Żmigród za 2017r. 

 z uchwałą Komisji Rewizyjnej z dnia 10.05.2018r. w sprawie wniosku o 
udzielenie absolutorium Burmistrzowi Gminy Żmigród za 2017r., 

 z wnioskiem Komisji Rewizyjnej z dnia 10.05.2018r. w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Gminy Żmigród za rok 2017, 

 z uchwałą nr V/104/2018 Składu Orzekającego RIO we Wrocławiu z dnia 
17.05.2018r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w 
sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żmigród za 2017r. 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił radną Bożenę Żołnierowicz 
Przewodniczącą Komisji Rewizyjnej o odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej z dnia 
10.05.2018r. w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żmigród za rok 
2017. 
Radna Bożena Żołnierowicz Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej odczytała 
wniosek Komisji Rewizyjnej (kserokopia wniosku stanowi załącznik nr 5 do 
protokołu).   
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił radną Marię Rybka 
Wiceprzewodnicząca rady o odczytanie uchwały nr V/104/2018 Składu Orzekającego 
RIO we Wrocławiu z dnia 17.05.2018r. w sprawie opinii o wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Gminy Żmigród za 
2017r. 
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Radna Maria Rybka Wiceprzewodnicząca rady odczytała uchwałę RIO 
(kserokopia uchwały stanowi załącznik nr 6 do protokołu).   
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto: 11 głosami „za” 
             0 głosów „przeciw” 
             2 głosami „wstrzymującymi” 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIX.332.2018 
   

Projekt uchwały nr 3 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy 
Żmigród na rok 2018 i lata następne. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  11 głosami „za”, 
      0 głosów „przeciw”, 
      2 głosami „wstrzymującymi”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIX.333.2018 
 

Projekt uchwały nr 4 w sprawie zmian w budżecie Gminy na 2018rok, 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję 
Radny Karol Kalinka skierował zapytanie do p. Burmistrza w sprawie wyjaśnienia 
wzrostu wydatków na inwestycji –budowa budynku gospodarczego w miejscowości 
Węglewo oraz w sprawie wzrostu planowanych przychodów z obligacji i wolnych 
środków.     
Burmistrz Robert Lewandowski w odniesieniu do zapytania radnego Kalinki 
wyjaśnił, że inwestycja w Węglewie zostanie wybudowana w sposób przemyślany i 
bardzo gospodarny. W miejscowości jest budowana świetlica, której koszt wyniesie 
ponad 200 tys. zł. Zostanie wybudowana w technologii drewna, co zaakceptowało 
społeczeństwo i p. Sołtys. W budżecie zostały zaplanowane środki na sam budynek 
bez zagospodarowania. Po otrzymaniu dofinansowania na zagospodarowanie terenu 
przy świetlicy w postaci urządzeń rekreacyjnych i wniosku p. Sołtys o wykonanie 
ogrodzenia terenu, który został zaakceptowany, stąd te zmiany. Ponadto świetlica 
zostanie doposażona, ponieważ podstawowe doposażenie finansuje gmina. Budowa 
świetlicy wiejskiej w Węglewie wraz z wyposażeniem i zagospodarowaniem terenu 
będzie kosztowała dwieście kilka tysięcy złotych. Świetlice w technologii murowanej 
kosztuje od 700 do 800 tys. zł, a jest budowany obiekt za 1/4 wartości w porównaniu 
do standardowych obiektów tego typu. Ponadto zadanie jest realizowane, na które 
gmina otrzyma dofinasowane w wysokości ok.40 tys. zł i o tyle zmniejszą się koszty 
własne. Następnie p. Burmistrz powiedział, że jest zdziwiony drugim pytaniem, 
ponieważ w projekcie budżetu były obligacje w wysokości 8 milionów złotych i budżet 
został przyjęty. Natomiast wole środki w wysokości 590 tys. zł są przychodem.  
Radny Karol Kalinka podziękował p. Burmistrzowi za wyjaśnienie zagadnienia. 
Następnie Radny powiedział, że jest zdziwiony tym, że budowa świetlicy w 
pierwszym etapie nie zakłada wyposażenia budynek świetlicy tylko teraz wszyscy 
zdali sobie sprawę z tego, że wyposażenie świetlicy jest potrzebne. Radny 
powiedział, że również zajmuje się budowlanką i nie wyobraża sobie takiej sytuacji.  
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Burmistrz Robert Lewandowski w odniesieniu do wypowiedzi radnego Kalinki 
powiedział, że przy realizacji inwestycji wiele rzeczy się dzieje, a budżet gminy żyje i 
co sesję mamy zmiany.   
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  11 głosami „za”, 
      0 głosów „przeciw”, 
      2 głosami „wstrzymującymi”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIX.334.2018 
 

Projekt uchwały nr 5 w sprawie określenia maksymalnej liczby zezwoleń na 
sprzedaż napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem 
sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży na terenie Gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję.  
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIX.335.2018 
 

Projekt uchwały nr 6 w sprawie ustalenia zasad usytuowania miejsc sprzedaży 
i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (13 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIX.336.2018 
 

Na sesję przybył radny Leszek Kraszewski. 
  

Projekt uchwały nr 7 w sprawie powołania doraźnej Komisji Statutowej.   
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję, wnioskując do składu następujące osoby:.  
1) Radnego Patryka Andrzejewskiego 
2) Radnego Jana Czyżowicza 
3) Radną Marię Rybka 
4) Radną Annę Tatarek 
5) Radną Bożenę Żołnierowicz   
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIX.337.2018 
   

Projekt uchwały nr 8 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 7 AM 17 i części działek 
nr 1/1,1/2,1/3, 2, 3 i 4 AM 25 obręb Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
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Uchwałę podjęto:  13 głosami „za”, 
      0 głosów „przeciw”, 
      1 głosem „wstrzymującym”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIX.338.2018 
 

Projekt uchwały nr 9 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla działek nr 6/1, 6/8 i części działki 
nr 6/9 AM 17 obręb Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  13 głosami „za”, 
      0 głosów „przeciw”, 
      1 głosem „wstrzymującym”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIX.339.2018 
 

Projekt uchwały nr 10 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 9/3 i części działek nr 
11/2 i 12/2 AM 31 obręb Żmigród.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  12 głosami „za”, 
      0 głosów „przeciw”, 
      2 głosami „wstrzymującymi”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIX.340.2018 
 

Projekt uchwały nr 11 w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego dla działki nr 74, 80 AM 14, nr 1/2, 2/2 
AM 15 i części działek nr 11, 68/3 AM 14 obręb Żmigród.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  13 głosami „za”, 
      0 głosów „przeciw”, 
      1 głosem „wstrzymującym”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIX.341.2018 
 

Projekt uchwały nr 12 w sprawie przystąpienia do zmiany miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego dla obrębu geodezyjnego Dębno w gminie 
Żmigród. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  13 głosami „za”, 
      0 głosów „przeciw”, 
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      1 głosem „wstrzymującym”    
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIX.342.2018 
 

Projekt uchwały nr 13 zmieniający uchwałę w sprawie powołania Młodzieżowej 
Rady Miejskiej w Żmigrodzie i nadania jej Statutu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję. 
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie. 
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIX.343.2018 
 

Projekt uchwały nr 14 w sprawie utworzenia Gminnego Żłobka w Żmigrodzie i 
nadania statutu. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję. 
Pani Joanna Monastyrska Sekretarz Gminy udzieliła wyjaśnień w sprawie 
niektórych zapisów uchwały: 
§ 3 ust 4 pozostawić niezmieniony „W przypadku nieobecności dziecka w żłobku 
trwającej nieprzerwanie przez okres, co najmniej 5 dni dyrektor żłobka może 
przyjąć na miejsce tego dziecka inne dziecko o zbliżonym wieku, o ile 
przewidywany czas tej nieobecności jest znany dyrektorowi żłobka”. 
Pani sekretarz poinformował, że pracownicy urzędu skontaktowali się ze żłobkami, w 
których przyjęto takie rozwiązania, że kiedy dyrektor ma wiedzę, jak długo może 
trwać nieobecność dziecka w żłobku może przyjąć inne dziecko w to miejsce. Ten 
zapis pozwoli dyrektorowi, aby w żłobku nie było wolnych miejsc, kiedy inne dzieci 
będą oczekiwały na przyjęcie.  
Pani Sekretarz odczytała propozycję zmieniony zapis w § 3 ust.5  
§3 ust.5 „W przypadku, gdy nieusprawiedliwiona nieobecność dziecka w 
żłobku w miesiącu wynosi więcej niż 50% lub rodzic zalega, co najmniej 14 dni 
z opłatą za pobyt lub wyżywienie dziecka w żłobku, dyrektor żłobka może 
skreślić to dziecko z listy przyjętych ( uczęszczających) do żłobka”.  
Następnie p. Sekretarz zaproponowała wprowadzenie autopoprawki do projektu 
uchwały poprzez dodanie w § 3 ust. 6: 
§3 ust.6 „Usprawiedliwienie nieobecności dziecka w żłobku musi zostać 
wyrażone na piśmie i dostarczone do żłobka w ciągu 7 dni od dnia zaistnienia 
zdarzenia.” 
Zapis ten pozwoli na eliminowanie dzieci, które do żłobka nie chodzą, a pozwoli na 
uczęszczanie dzieci, które będą chodziły do żłobka. 
Na zakończenie p. Sekretarz zwróciła się do radnych o przyjęcie projektu uchwały.    
Radni nie zgłosili uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poprosił p. Sekretarz o odczytanie 
wprowadzonych poprawek do projektu uchwały, a następnie przeprowadził 
głosowanie.   
Pani Joanna Monastyrska Sekretarz Gminy odczytał zaproponowane poprawki do 
projektu uchwały i tak: 
 w § 3 ust. 5 dodano wyraz „nieusprawiedliwiona” po zmianie ust.5 brzmi: 
§3 ust.5 „W przypadku, gdy nieusprawiedliwiona nieobecność dziecka w 
żłobku w miesiącu wynosi więcej niż 50% lub rodzic zalega, co najmniej 14 dni 
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z opłatą za pobyt lub wyżywienie dziecka w żłobku, dyrektor żłobka może 
skreślić to dziecko z listy przyjętych (uczęszczających) do żłobka”.  
 

dodanie nowego ust. 6 o brzmieniu  
§3 ust.6 „Usprawiedliwienie nieobecności dziecka w żłobku musi zostać 
wyrażone na piśmie i dostarczone do żłobka w ciągu 7 dni od dnia zaistnienia 
zdarzenia.” 
Przewodniczący rady przeprowadził głosowanie zgłoszonych poprawek> 
Radni przyjęli poprawki jednogłośnie ( 14 głosami „za”). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie wraz 
z przyjętymi poprawkami.  
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIX.344.2018 
 
Projektu uchwały nr 15 w sprawie wystąpienia do Trybunału Konstytucyjnego z 
wnioskiem o zbadanie zgodności Rozporządzenia Rady Ministrów z 
Konstytucją RP. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że wszystkie komisje omówiły 
i skierowały projekt uchwały na sesję. 
Radny Karol Kalinka w odniesieniu do projektu uchwały powiedział, kiedy projekt 
rządowy decydujący o innym organie władzy, którym jest samorząd terytorialny nie 
podlega konsultacjom i uzgodnieniom, a to jest obowiązek ustawowy nałożony na 
organ wykonawczy, dodał, że jest tym głęboko zbulwersowany. Kontynuując temat 
Radny powiedział, że ma nadzieję, że uda się tę sprawę skierować do Trybunału 
Konstytucyjnego, a wyrok zostanie wydany zgodnie z obowiązującymi przepisami.   
Radni nie zgłosili innych uwag i wniosków do projektu uchwały. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał projekt uchwały pod głosowanie wraz 
z przyjętymi poprawkami.  
Uchwałę podjęto:  jednogłośnie (14 głosami „za”) 
Nadano uchwale kolejny właściwy Nr 0007.XXXIX.345.2018 
 

Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad informacji i sprawozdań. 
Burmistrz Robert Lewandowski w imieniu własnym i całego organu 
zarządzającego złożył podziękowanie dla Radnych za przyjęcie sprawozdania z 
wykonania budżetu za 2017r. i udzielenia absolutorium. Burmistrz powiedział, że był 
to sukces wszystkich, że udało się ten budżet bardzo dobrze wykonać. W uchwale 
budżetowej na 2017r., który Rada przyjęła wydatki wynosiły 62 miliony złotych, a 
dochody 61 milionów złotych. W ciągu roku wydatki wzrosły o 14 milionów złotych, 
dochody o 9 milionów złotych. Natomiast budżet roku 2018 będzie jeszcze wyższy i 
może sięgnąć po stronie wydatków i dochodów ok.90 milionów złotych, co świadczy 
o dobrym wykorzystaniu środków zewnętrznych, a to się przełożyło na inwestycje i 
rozwój naszej gminy. Na zakończenie burmistrz podziękował pracownikom urzędu i 
wszystkim jednostkom za współpracę.    
Burmistrz Robert Lewandowski złożył informację z podjętych zarządzeń za okres  
od 13.06.2018r. do 28.06.2018r. w tym czasie zostały podjęte 3 zarządzenia: 
1) w sprawie ogłoszenia konkursu „Zamelduj się w Gminie  Żmigród ” i powołania 

Komisji konkursowej w składzie  Joanna Monastyrska –przewodnicząca, 
członkowie: Edyta Cłapka, Małgorzata Kosińska, 
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2) w sprawie zatwierdzenia wyników głosowania nad Budżetem Obywatelskim 
Miasta Żmigród na 2019 rok. W wyniku głosowania wybrano do realizacji zadanie 
„Remont alejki i chodnika na ul. Lipowej w Żmigrodzie,  

 

3) w sprawie skierowania projektów uchwał do Rady Miejskiej w Żmigrodzie.   
 

Inne informacje: 
Uroczystości 
Z inicjatywy Młodzieżowej Rady Miejskiej w Żmigrodzie został odsłonięty Pomnik 
Pamięci Żołnierzy Wyklętych. Pomnik jest usytuowany na skwerze przy Zespole 
Placówek Kultury od strony ul. Rybackiej.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz podziękował dla Pana Burmistrza za złożone 
sprawozdanie.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Interpelacji i zapytań Radnych.  
Radny Karol Kalinka poruszył temat występujących pożarów wysypisk na terenie 
kraju. Radny skierował w imieniu mieszkańców i swoim zapytanie do p. Burmistrz, w 
związku z tym, że na terenie miasta znajduje się przedsiębiorstwo, które składuje 
odpady. Czy organ wykonawczy gminy planuje działania kontrolne i prewencyjne, 
które zapobiegłyby pożarowi składowiska?   
Radny Patryk Andrzejewski skierował zapytanie w sprawie nagrody, którą gmina 
otrzymała w kategorii Orła Polskiego Samorządu. Kontynuując temat Radny 
powiedział, że Regulamin Organizacji nakłada na uczestników obowiązek wpłaty 
środków pieniężnych za udział w konkursie. Radny zwrócił się z zapytaniem ile 
pieniędzy z naszych podatków zostało przeznaczonych na ten cel plus koszty 
wyjazdu.  
Burmistrz Robert Lewandowski w odniesieniu do zapytania radnego 
Andrzejewskiego powiedział, że gmina otrzymała dwie nagrody, które nie zostały 
kupione. Burmistrz poinformował, że przy niektórych nagrodach kwestie płatności 
wynikają z regulaminu i są to koszty związane z publikacją materiałów, burmistrz 
dodał, że nie powie, jakie koszty zostały poniesione, ale zostanie to sprawdzone.   
Na zakończenie p. Burmistrz podkreśli, że nikt nie kupuje sobie nagród, ponieważ to 
mijałoby się z celem. Koszty przejazdu to paliwo i praca pracownika. 
Następnie p. Burmistrz udzielił odpowiedzi dla radnego Kalinki, iż gmina nie ma 
żadnego składowiska odpadów, ponieważ odpady zmieszane są zawożone na 
składowisko do Rudnej. Na terenie miasta jest przedsiębiorstwo, które ma sortownię 
odpadów i należy zakładać, że jest prowadzona w sposób zgodny z prawem. 
Słyszeliśmy o pożarach składowisk, które występowały na terenie Polski i należy 
zauważyć, że są to podejrzane składowiska, a w interesie właścicieli było ich 
podpalenie dla uniknięcia kosztów utylizacji. Na terenie miasta nie mamy takiej 
sytuacji, a każdy zakład musi spełniać wymogi również ppoż. Na terenie miasta nie 
występują tego typu problemy, ale mogą się zdarzyć sytuacje losowe i pożar może 
się zdarzyć, zakończył p. Burmistrz.   
Radny Patryk Andrzejewski ponowił zapytanie i zwrócił się o udzielenie odpowiedzi 
na piśmie. Ile pieniędzy z naszych podatków zostało przeznaczonych na nagrodę 
Orła Polskiego Samorządu oraz koszty wyjazdu na konferencję. 
Burmistrz Robert Lewandowski poinformował, że nagrody były przyznawane w 
trzech kategoriach: samorząd, przedsiębiorcy i służba zdrowia. Z terenu Dolnego 
Śląska nagrody otrzymały gminy: Brzeg Dolny, Twardogóra, Lądek Zdrój. Odpowiedź 
dla radnego zostanie udzielona na piśmie zgodnie ze statutem. 
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Przewodniczący rady Jan Czyżowicz złożył gratulacje dla p. Burmistrza za 
otrzymane nagrody. 
Radni nie zgłosili innych interpelacji i zapytań Radnych.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Wolnych wniosków i zapytań. 
Sołtys z Laskowa poruszył dwie sprawy:  

 w sprawie problemu z rejestracją telefoniczna do Ośrodka Zdrowi w Żmigrodzie, 

 w sprawie niesystematycznego odbioru śmieci i nie odbierania wszystkich śmieci 
wielkogabarytowych. 

Pani Małgorzata Hołówka Prezes MZGK w odniesieniu do zapytania p. Sołtysa 
powiedziała, że kiedy spółka otrzymuje informacje od Sołtysów lub mieszkańców w 
sprawie nie odbierania śmieci zgłasza to do Firmy LECH –MET. Niestety nie zawsze, 
co mieszkańcy wystawiają jest odpadem (gruz, drzwi, zderzaki samochodowe), a 
świadczą o tym zdjęcia zrobione przez pracowników firmy LECH-MET. Na terenie 
gminy śmieci jest bardzo dużo i zdarza się, że firma nie jest wstanie odebrać ich 
zgodnie z harmonogramem. Na zakończenie p. Prezes zwróciła się do sołtysów, aby 
zgłaszali problemy odbioru śmieci do MZGK oraz robili zdjęcia nieodebranych śmieci 
i przesyłali e-mail na adres MZGK, aby takim sytuacją zapobiegać.  
Radna Joanna Kantor odniosła się do zapytania sołtysa w sprawie problemów z 
rejestracją telefoniczną w ośrodku zdrowia. Radna powiedziała, że problem 
rejestracji telefonicznej nie zostanie rozwiązany, ponieważ osoby tam pracujące mają 
dużo obowiązków i nie nadążają. Ponadto sytuacja ta jest spowodowana tym, że w 
ośrodku pracuje o trzech lekarzy mniej. Na zakończenie radna powiedziała, aby 
rejestrować się telefonicznie dzień wcześniej i nie dzwonić w godzinach rannych. 
Nie zgłoszono innych wolnych wniosków i zapytań.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad przyjęcia protokołu z sesji nr sesji nr XXXVIII. 
Radni nie wnieśli uwag do protokołów. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poddał pod głosowanie protokół nr XXXVIII.  
Protokół został przyjęty jednogłośnie ( 14 głosami „za”). 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do kolejnego punktu porządku 
obrad Informacji Przewodniczącego rady. 
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz poinformował, że radnym zostały przekazane 
oświadczenia majątkowe, które należy złożyć dwa miesiące przed końcem kadencji.  
Radnym zostanie przekazane informacja na temat daty złożenia oświadczeń poprzez 
esemes-y.  
Przewodniczący rady Jan Czyżowicz przeszedł do ostatniego punktu porządku 
obrad zamknięcia sesji.  

ZAMYKAM XXXIX SESJĘ RADY MIEJSKIEJ W ŻMIGRODZIE  
Na tym zakończono posiedzenie o godz.1420. 
Protokołowała ; 
Małgorzata Schnitzer 

 

 


